
Eksperci pojechali do Białowieży

Dodano: 29.02.2016

W dniach 20 - 22 lutego w nadleśnictwach Białowieża, Hajnówka i Browsk przebywała grupa
naukowców z Rady Naukowej Leśnictwa.

 

Radę powołał Prezes Rady Ministrów. Nakowcy z SGGW w Warszawie, UP w Poznaniu i UR
w Krakowie, a także przedstawiciel Ministra Środowiska oglądali zaatakowane przez korniki
drzewostany. Pobrano próbki drewna i kory z chodnikami larwalnymi, jak również pędy
świerków. 

 

Ostatniego dnia  odbyło  się  spotkanie  w Podlaskim Urzędzie  Wojewódzkim z  Wojewodą
Podlaskim. Był na nim też Marszałek Województwa Podlaskiego, wiceminister środowiska,
Zastępca  Dyrektora  Generalnego  LP,  Państwowa  Straż  Pożarna,  Straż  Graniczna,
przedstawiciele puszczańskich zarządów i nadleśnictw oraz dyrektor RDLP w Białymstoku.
Padły pytania ze strony naukowców, dotyczące działań administracyjnych na terenie Puszczy,
związanych z rozpadem drzewostanów świerkowych.

 

Na podstawie  zebranych  informacji  zostanie  sporządzony  raprot,  który  znajdzie  się  na
biurku Prezesa Rady Ministrów.

 



Informacje: Lasy Państwowe
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